
 

Till kommunstyrelsen i Svalövs kommun


INITIATIVÄRENDE 

Mot bakgrund av att ett flertal chefer har slutat under de senaste tre åren och att detta inte alltid 
har redovisats i personalutskottet så behöver informationen omgående komma till 
kommunstyrelsens och/eller personalutskottets kännedom. Syftet med redovisningen bör vara att 
värna om arbetsmiljön och att förebygga fler chefsavhopp.


• Vi emotser därför till nästa sammanträde en sammanställning av alla avtal med löptider och 
kostnader för utköp och avgångsvederlag till chefer som gjorts under mandatperioden, givetvis 
så avpersonifierat som behövs för sekretessens skull. Det ska också ges en övergripande 
anledning till avgångarna. 


• För tydlighetens skull så ska samtidigt en sammanställning av alla chefer som slutat oavsett 
anledning också redovisas, på ett sådant sätt som sekretessen kräver.


• Fortsättningsvis ska punkterna ovan redovisas löpande under året.
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